
LIETUVOS JAUNIMO ORGANIZACIJŲ TARYBA  

EILINIO VALDYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLO IŠRAŠAS 

2024-01-18, Nr. 537  

Vilnius 

 

Posėdis vyko 2024 m. sausio 18 d. 18:30–21:07 val., LiJOT biure, adresu Vilniaus g. 20-1B, Vilnius.  

Posėdžio pirmininkas – Umberto Masi.  

Posėdžio sekretorė – Kamilė Pašukytė. 

Dalyviai: Umberto Masi, Deividas Bartkus, Daniel Ilkevič, Klėja Merčaitytė, Evaldas Paltanavičius, 

Lukas Stravinskas, Justė Kavaliauskaitė. 

Valdybos posėdyje svečio teisėmis dalyvauja Goda Butrimaitė, Areta Petrauskaitė, Kamilė Pašukytė.  

Kvorumas yra.  

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl posėdžio darbotvarkės tvirtinimo;  

2. Dėl posėdžio sekretoriaus (-ės) tvirtinimo;  

3. Dėl Biuro veiklos pristatymo;  

4. Dėl Valdybos veiklos ir darbo principų; 

5. Dėl LiJOT strategijos 2024-2027 m. rodiklių ir datavimo;  

6. Dėl 59-osios LiJOT Asamblėjos;  

7. Dėl Jungtinių tautų jaunimo delegato programos Lietuvoje;  

8. Dėl Lietuvos jaunimo politikos sistemos aptarimo;  

9. Dėl Vote16 iniciatyvos;  

10. Dėl „Man ne dzin“ iniciatyvos;  

11. Dėl Birželio 14 dienos iniciatyvos;  

12. Dėl LiJOT dalyvavimo komisijų veikloje;  

13. Dėl einamųjų Valdybos narių darbų aptarimo ir jų pristatymo;  

14. Kiti klausimai 

 

DARBOTVARKĖ (po pakeitimų): 

1. Dėl posėdžio darbotvarkės tvirtinimo;  

2. Dėl posėdžio sekretoriaus (-ės) tvirtinimo;  

3. Dėl Biuro veiklos pristatymo;  

4. Dėl Valdybos veiklos ir darbo principų; 



5. Dėl LiJOT strategijos 2024-2027 m. rodiklių ir datavimo;  

6. Dėl 59-osios LiJOT Asamblėjos;  

7. Dėl Jungtinių tautų jaunimo delegato programos Lietuvoje;  

8. Dėl Lietuvos jaunimo politikos sistemos aptarimo;  

9. Dėl Vote16 iniciatyvos;  

10. Dėl „Man ne dzin“ iniciatyvos;  

11. Dėl Birželio 14 dienos iniciatyvos;  

12. Dėl LiJOT dalyvavimo komisijų veikloje;  

13. Kiti klausimai 

 

1. SVARSTYTA. Dėl posėdžio darbotvarkės tvirtinimo. 

 

U. Masi pristato posėdžio darbotvarkę.  

 

U. Masi siūlo pakeitimą 13 darbotvarkės punktą perkelti į 4 punktą.  

Bendru sutarimu pakeitimas patvirtintas. 

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Tvirtinti darbotvarkės projekto siūlymą.  

 

 

2. SVARSTYTA. Dėl posėdžio sekretoriaus (-ės) tvirtinimo. 

 

U. Masi į posėdžio sekretores siūlo Kamilę Pašukytę. 

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Tvirtinti posėdžio sekretore Kamilę Pašukytę. 

 

 

3. SVARSTYTA. Dėl Biuro veiklos pristatymo.  

 

U. Masi kviečia G. Butrimaitę pristatyti LiJOT biuro veiklą. 

G. Butrimaitė pristato.  

 

U. Masi pasisako.  

G. Butrimaitė tęsia pristatymą.  

 

U. Masi kviečia A. Petrauskaitę pristatyti Eurodesk Lietuva veiklą.  

A. Petrauskaitė pristato. 

 

U. Masi kviečia K. Pašukytę pristatyti LiJOT komunikacijos veiklą. 

K. Pašukytė pristato.  

 



U. Masi pasisako. 

Š. Grigonis pasisako.  

 

Š. Grigonis užduoda klausimą.  

G. Butrimaitė atsako.  

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Informacija išklausyta.  

 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Valdybos veiklos ir darbo principų.  

 

U. Masi pristato informaciją.  

 

U. Masi užduoda klausimą dėl LiJOT Prezidento, Valdybos ir Biuro mėnesio veiklos ataskaitų – ar 

Valdyba pritaria ataskaitų poreikiui? 

 

Š. Grigonis užduoda klausimą. 

U. Masi atsako.  

D. Ilkevič užduoda klausimą. 

U. Masi atsako. 

D. Ilkevič užduoda klausimą.  

U. Masi atsako.  

 

18:48 val. L. Stravinskas palieka posėdžių salę.  

 

D. Bartkus pasisako už mėnesio veiklos ataskaitų rengimą.  

D. Ilkevič pasisako.  

K. Merčaitytė pasisako už mėnesio veiklos ataskaitų rengimą.   

Š. Grigonis pasisako už mėnesio veiklos ataskaitų rengimą.  

 

Vyksta diskusija.  

 

U. Masi siūlo LiJOT Biurui rengti mėnesio veiklos ataskaitas ir pagal galimybes kviesti Valdybą 

įsitraukti į ataskaitų rengimą.   

 

NUTARTA (bendru sutarimu): tvirtinti siūlymą.   

 

U. Masi pristato informaciją dėl LiJOT Valdybos ir Biuro veiklos principų.  

 

U. Masi užduoda klausimą, ar Valdyba mato galimybių prisidėti prie Biuro veiklos procesų. 

Š. Grigonis pasisako.  

U. Masi pasisako.  



 

U. Masi užduoda klausimą, koks LiJOT Biuro ir Valdybos darbo formatas būtų priimtinas.  

 

D. Bartkus siūlo persvarstyti Valdybos darbo grupių temas, taip pat, ar darbo grupių formatas yra 

tinkamas.  

 

Š. Grigonis siūlo svarstyti galimybes prisidėti prie veiklos iš anksto informuojant apie vykstančius 

projektus.  

 

D. Ilkevič pasisako.  

D. Bartkus pasisako.  

D. Ilkevič pasisako.  

U. Masi pasisako.  

 

D. Bartkus siūlo per kiekvieną Valdybos posėdį aptarti, ar būtų išteklių prisidėti prie vykstančių projektų. 

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Tvirtinti tokį LiJOT Valdybos ir Biuro bendro darbo formatą – 

svarstoma, ar Valdybos narys turi galimybę prisijungti prie vykstančių projektų iš anksto informuojant 

apie projektus ir aptariant juos kiekvieno Valdybos posėdžio metu.  

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl LiJOT strategijos 2024–2027 m. rodiklių ir datavimo.  

 

U. Masi pristato informaciją. 

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Klausimą spręsti elektroninio balsavimo metu.  

 

 

6. SVARSTYTA. Dėl 59-osios LiJOT Asamblėjos.  

 

U. Masi pristato informaciją.  

 

Vyksta diskusija.  

 

U. Masi pristato informaciją dėl Asamblėjai teikiamų dokumentų ir LiJOT dokumentų atstovavimo.   

 

Vyksta diskusija.  

 

D. Bartkus pasisako, kad LiJOT neturi pakankamai pajėgumų atstovauti jau patvirtintų dokumentų, todėl 

abejoja poreikiu teikti papildomą dokumentą.  



 

Vyksta diskusija. 

 

A. Petrauskaitė pasisako.  

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Iki kito Valdybos posėdžio iškelti siūlomas temas, kuriomis būtų 

rengiami ir Asamblėjai teikiami dokumentai.  

 

 

7. SVARSTYTA. Dėl Jungtinių Tautų Jaunimo Delegato sistemos aptarimo.  

 

U. Masi pristato informaciją.  

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta.  

 

 

8. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos jaunimo politikos sistemos aptarimo.  

 

U. Masi kviečia Š. Grigonį pristatyti informaciją.  

Š. Grigonis pristato informaciją.  

 

Vyksta diskusija.  

 

U. Masi pristato informaciją dėl SJOT narių sąrašų teikimo balsams LiJOT Asamblėjoje gauti.  

 

Vyksta diskusija.  

 

U. Masi siūlo dvi alternatyvas: 

1. Savivaldybių jaunimo organizacijų tarybos teikia narių sąrašus, o nacionalinės organizacijos 

teikia deklaraciją, nurodančią vienijamus narius ir jų juridinio asmens kodus, ir raštą, patvirtinantį 

informacijos teisingumą.  

2. Savivaldybių jaunimo organizacijų tarybos ir nacionalinės organizacijos teikia deklaraciją, 

nurodančią vienijamus narius ir jų juridinio asmens kodus, ir raštą, patvirtinantį informacijos 

teisingumą.  

 

Vyksta diskusija.  

 



1. NUSPRĘSTA (bendru sutarimu). Tvirtinti tokį organizacijų narių sąrašų teikimo būdą: 

Savivaldybių jaunimo organizacijų tarybos teikia deklaraciją, nurodančią vienijamus narius ir jų 

juridinio asmens kodus, ir raštą, patvirtinantį informacijos teisingumą.  

 

 

 

9. SVARSTYTA. Dėl Vote16 iniciatyvos.  

 

U. Masi pristato informaciją ir planuojamus veiksmus.  

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta.  

 

 

10. SVARSTYTA. Dėl „Man ne dzin“ iniciatyvos.  

 

U. Masi pristato informaciją.  

J. Kavaliauskaitė pasisako.  

 

U. Masi kviečia K. Merčaitytę pristatyti informaciją.  

K. Merčaitytė pristato informaciją.  

 

D. Bartkus pasisako.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta.  

 

 

11. SVARSTYTA. Dėl Birželio 14 iniciatyvos.  

 

U. Masi pristato informaciją.  

U. Masi kviečia G. Butrimaitę pristatyti informaciją.  

G. Butrimaitė pristato informaciją dėl „Atminties neištremsi“ iniciatyvos.  

 

G. Butrimaitė užduoda klausimą.  

 

Vyksta diskusija.  

 

G. Butrimaitė tęsia pristatymą.  

 

Vyksta diskusija.  

 



U. Masi pristato informaciją.  

 

Vyksta diskusija.  

 

 

NUTARTA. Informacija išklausyta. 

 

 

12. SVARSTYTA. Dėl LiJOT dalyvavimo komisijų veikloje.  

U. Masi pristato informaciją. 

 

U. Masi siūlo LiJOT atstovams išeiti iš „Erasmus“ organizuojamų komisijų.   

Bendru sutarimu patvirtinta.  

 

U. Masi pristato informaciją dėl delegavimo į studentų prioritetinių temų projektų lėšų skyrimo komisiją. 

 

U. Masi siūlo į komisiją deleguoti K. Merčaitytę ir E. Paltanavičių (pakaitinis atstovas). 

 

NUTARTA (bendru sutarimu). Į studentų prioritetinių temų projektų lėšų skyrimo komisiją deleguoti 

K. Merčaitytę (pagrindinė atstovė) ir E. Paltanavičių (pakaitinis atstovas).  

 

 

13. SVARSTYTA. Dėl einamųjų Valdybos narių darbų aptarimo ir jų pristatymo.  

U. Masi pristato informaciją.  

 

NUTARTA. Sutarti dėl atskiro susitikimo šiuo klausimu.  

 

 

14. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

 

NUTARTA. Klausimų nėra.  

 

 

 

 

 

 

 

  

Posėdžio pirmininkas                                                                                           Umberto Masi  

 



Posėdžio sekretorius                                                                                    Kamilė Pašukytė 


